
PROTOKÓŁ NR LVI/2018 

z sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 28 marca 2018 r.  

 

Obrady otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta – Irena Renduda – Dudek, 

stwierdzając na podstawie listy obecności prawomocność obrad. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 15.03. 

Następnie Przewodnicząca powitała gości zaproszonych na sesję. 

W sesji udział wzięli: 

1) Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1  

do protokołu) 

2) Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3) Wiceprezydent Miasta  - Marzena Dębniak 

4) Skarbnik Miasta – Elżbieta Pichór 

5) Sekretarz Miasta – Anna Niedbała 

6) Asystentka Posła Andrzeja Kryja – Sylwia Kula  

 

Nieobecni radni: Urszula Uba 

 

Ad I/ Przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Czy mają Państwo Radni uwagi  

do porządku obrad dzisiejszej sesji? Nie widzę.  

Radni Rady Miasta obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 

I. Przedstawienie porządku obrad. 

II. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego z dnia  

5 marca 2018 r. 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) podziału miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na stałe okręgi wyborcze  

w wyborach do Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, ustalenia ich granic  

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym, 

2) trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych placówek 

oświatowych prowadzonych na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski przez 

organy inne niż Gmina Ostrowiec Świętokrzyski, a także trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania oraz terminu i sposobu 

rozliczenia wykorzystania dotacji, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski 

na 2018 rok, 
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4) zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2018 – 2020, 

5) sprzedaży nieruchomości, 

6) sprzedaży nieruchomości, 

7) sprzedaży udziału w spółdzielczym własnościowym prawie do lokalu 

mieszkalnego, 

8) regulaminu targowiska gminnego „Mój Rynek” w Ostrowcu Świętokrzyskim, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2018 r., 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018 – 2023.  

IV. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 

V. Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

w okresie od 22 lutego do 19 marca 2018 r.  

VI. Sprawy różne (m.in. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2017 r., raport z wykonania  

w 2017 r. Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2015 – 

2017 w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski, sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2016 – 

2018 za 2017 r., sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierającego 

Rozwiązywanie Problemu Bezdomności w Ostrowcu Świętokrzyskim na lata 2017 

– 2020 za 2017 r.).  

 

Ad II/Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

z dnia 5 marca 2018 r.: 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Przechodzimy do punktu drugiego 

porządku obrad, mianowicie – przyjęcie protokołu z sesji Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego z dnia 5 marca 2018 r. Protokół oczywiście wszyscy 

otrzymaliśmy drogą mailową, bądź można się było zapoznać w Biurze Rady 

Miasta. Czy mają Państwo Radni uwagi do protokołu z tej sesji? Nie widzę.  

W takim razie przechodzimy do głosowania, co do przyjęcia protokołu z sesji rady 

Miasta z dnia 5 marca 2018 r. Kto jest za przyjęciem protokołu? Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że protokół przyjęliśmy jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie przyjęli protokół z sesji Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego  z dnia 5 marca 2018 r.    

 

 

Ad III/ Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Przechodzimy do realizacji 

punktu trzeciego, mianowicie – podjęcie uchwał w sprawach. Jako pierwszy 
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projekt uchwały dotyczący podziału miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

na stałe okręgi wyborcze w wyborach do Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu wyborczym. Projekt uchwały był opiniowany 

przez wszystkie komisje Rady Miasta. Poproszę teraz Przewodniczących  

o przedstawienie nam opinii komisji. Poproszę Przewodniczącego Komisji 

Samorządowej Kamila Długosza.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej RM – K. Długosz – Komisja 

Samorządowa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Poproszę 

Wiceprzewodniczącego Komisji ds. Rodziny. 

Wiceprzewodnicząca Komisji ds. Rodziny RM – I. Kwiecień – Komisja  

ds. Rodziny również pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Proszę Przewodniczącego 

Komisji Strategii i Rozwoju Miasta.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta RM – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja Strategii i Rozwoju Miasta również pozytywnie 

zaopiniowała wspomniany projekt uchwały. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Proszę Przewodniczącego 

Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu RM –  

M. Łata – Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. I Przewodniczący Komisji 

Budżetu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Komisja Budżetu również 

pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

uwagi, wnioski co do projektu tu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie jeśli nie 

ma pytań przechodzimy do głosowania projektu uchwały w sprawie podziału 

miasta Ostrowca Świętokrzyskiego na stałe okręgi wyborcze w wyborach do Rady 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. Kto jest za przyjęciem 

projektu tej uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 

uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie podziału miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego na stałe okręgi wyborcze w wyborach do Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych 

w każdym okręgu wyborczym. 

 

Patrz uchwała Nr LVI/22/2018 – załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Poproszę Pana Prezydenta  

o zabranie głosu. 
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Prezydent J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie Radni! 

Chciałbym podziękować wszystkim Państwu za jednomyślność. W tym momencie 

Państwo reprezentowaliście, jako radni pojedyncze osiedla, pojedyncze okręgi 

wyborcze. Nowa ordynacja wyborcza i nowy podział miasta na okręgi – 

nowy/stary, bo przypomnę, że wróciliśmy do planu podziału miasta sprzed ośmiu 

lat. Ale chcę pogratulować i podziękować, i myślę, że Państwo Radni, którzy 

solidnie pracowali przez ten okres czasu w tej kadencji, będą też radnymi przy 

nowej ordynacji wyborczej. Stąd, tutaj chcę podziękować i życzyć wszystkim 

sukcesu. Dziękuję bardzo. 

 

2) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję, przechodzimy  

do kolejnego punktu obrad naszej dzisiejszej sesji, mianowicie do projektu uchwały 

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych  

i niepublicznych placówek oświatowych prowadzonych na terenie Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski przez organy inne niż Gmina Ostrowiec 

Świętokrzyski, a także trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania 

dotacji. Projekt uchwały był opiniowany przez komisję Edukacji, Wychowania, 

Kultury i Sportu oraz Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczących komisji  

o przedstawienie opinii komisji. Proszę Przewodniczącego Komisji Edukacji  

o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu RM –  

M. Łata – Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. I Przewodniczący Komisji 

Budżetu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Komisja Budżetu również 

pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

uwagi co do projektu tu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy do 

głosowania projektu uchwały dotyczącego trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych placówek oświatowych prowadzonych na terenie 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski przez organy inne niż Gmina Ostrowiec 

Świętokrzyski, a także trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania  

i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji. Kto jest 

za przyjęciem projektu tej uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla publicznych i niepublicznych placówek oświatowych prowadzonych na 

terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski przez organy inne niż Gmina Ostrowiec 

Świętokrzyski, a także trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania  

i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji. 

 

Patrz uchwała Nr LVI/23/2018 – załącznik nr 3 do protokołu.  
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3) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2018 r. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Samorządową, Komisję ds. Rodziny oraz Komisję Edukacji, Wychowania, Kultury 

i Sportu. Proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii komisji. Proszę 

Przewodniczącego Komisji Samorządowej Kamila Długosza o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej RM – K. Długosz – Komisja 

Samorządowa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Proszę Przewodniczącą 

Komisji ds. Rodziny o zabranie głosu.  

Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Dzień dobry 

Państwu! Komisja ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. I proszę Przewodniczącego 

Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu RM –  

M. Łata – Komisja Edukacji również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Pastwo Radni mają 

uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Ostrowiec Świętokrzyski na 2018 r. Kto jest za przyjęciem projektu tej uchwały? 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Ostrowiec Świętokrzyski na 2018 r. 

 

Patrz uchwała Nr LVI/24/2018 – załącznik nr 4 do protokołu.  

 

4) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2018 – 2020. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Samorządową, Komisję ds. Rodziny oraz Komisję Edukacji, Wychowania, Kultury 

i Sportu. Proszę teraz Przewodniczących Komisji o przedstawienie nam opinii 

komisji. Jako pierwszy zabierze głos Przewodniczący Komisji Samorządowej. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej RM – K. Długosz – Komisja 

Samorządowa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Proszę Przewodniczącą 

Komisji ds. Rodziny.  

Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny RM – M. Woźnicka – Kuzdak – Komisja  

ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. I Przewodniczącego 

Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu RM –  

M. Łata – Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Pastwo Radni mają 

uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2018 – 2020. Kto jest za 

przyjęciem projektu tej uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2018 – 2020. 

 

Patrz uchwała Nr LVI/25/2018 – załącznik nr 5 do protokołu.  

 

5) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy sprzedaży nieruchomości położonej przy ulicy Mostowej o powierzchni 

0,0706 ha. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju 

Miasta. Proszę Radnego Kamila Stelmasika o przedstawienie opinii Komisji 

Strategii. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta RM – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt uchwały. 

Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały dotyczącej sprzedaży nieruchomości położonej 

przy ulicy Mostowej. Kto jest za przyjęciem projektu tej uchwały? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości. 

 

Patrz uchwała Nr LVI/26/2018 – załącznik nr 6 do protokołu.  

 

6) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały 

również dotyczy sprzedaży nieruchomości o powierzchni 0,0122 ha, położonej 

przy ul. Denkowskiej. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii  

i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego Komisji o opinię komisji.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta RM – K. Stelmasik –Komisja 

również pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały dotyczącej sprzedaży nieruchomości  

o powierzchni sto dwadzieścia dwie dziesięciotysięczne hektara położonej  
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przy ulicy Denkowskiej. Kto jest za przyjęciem projektu tej uchwały? Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości. 

 

Patrz uchwała Nr LVI/27/2018 – załącznik nr 7 do protokołu.  

 

7) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy sprzedaży udziału w wysokości dwóch trzecich w spółdzielczym 

własnościowym prawie do lokalu mieszkalnego nr 12 przy ul. Jasnej 14. Projekt 

uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę 

Radnego Kamila Stelmasika o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta RM – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały w sprawie sprzedaży udziału w wysokości dwóch 

trzecich w spółdzielczym własnościowym prawie do lokalu mieszkalnego nr 12 

zlokalizowanego przy ul. Jasnej 14. Kto jest za przyjęciem projektu tej uchwały? 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie sprzedaży udziału  

w spółdzielczym własnościowym prawie do lokalu mieszkalnego.  

 

Patrz uchwała Nr LVI/28/2018 – załącznik nr 8 do protokołu.  

8) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – I przechodzimy  

do kolejnego projektu uchwały w sprawie regulaminu targowiska gminnego 

„Mój Rynek” w Ostrowcu Świętokrzyskim. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Samorządową. Proszę Przewodniczącego Komisji Kamila Długosza 

o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej RM – K. Długosz – Komisja 

Samorządowa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały w sprawie regulaminu targowiska gminnego „Mój 

Rynek” w Ostrowcu Świętokrzyskim. Kto jest za przyjęciem projektu tej uchwały? 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie regulaminu targowiska 

gminnego „Mój Rynek” w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

 

Patrz uchwała Nr LVI/29/2018 – załącznik nr 9 do protokołu. 
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9) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Ostrowiec Świętokrzyski, tj. zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

na rok 2018. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu. Proszę 

Radnego Włodzimierza Steca o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała omawiany projekt uchwały. Dziękuję.   

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2018. Kto jest za przyjęciem 

projektu tej uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam,  

że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2018 r. 

 

Patrz uchwała Nr LVI/30/2018 – załącznik nr 10 do protokołu. 

 

10) Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Kolejny projekt uchwały, już 

ostatni, zmieniający uchwałę w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018 – 2023. Projekt uchwały był 

opiniowany również przez Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczącego Komisji  

o podanie opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu RM – Wł. Stec – Komisja Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała omawiany projekt uchwały. Dziękuję.   

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2018 – 2023. Kto 

jest za przyjęciem projektu tej uchwały? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy również jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w prawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata  

2018 – 2023. 

 

Patrz uchwała Nr LVI/31/2018 – załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Proszę Pana Prezydenta o zabranie 

głosu. 

Prezydent J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie Radni! Szanowni 

Goście! Chciałbym bardzo serdecznie wszystkim Państwu Radnym podziękować 

za jednomyślność. Jestem pod wrażeniem, bardzo dziękuję.  
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Ad IV/Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi: 

  
Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję bardzo. Przechodzimy  

w takim razie do punktu czwartego porządku obrad dzisiejszej sesji, mianowicie: 

interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. Proszę o zgłaszanie się. Szybko, szybko 

Koleżanki i Koledzy opuściliście ręce, ale ja przeczytam kogo zapisałam, jakbym 

kogoś pominęła, to zaraz dopiszę. Więc, tak: Sajda Włodzimierz, Pałka Andrzej, 

Stelmasik Kamil, Giemza Marek, Kaszuba Dariusz, Głąb, Stec. Kto jeszcze się 

zgłaszał, a…? Nie? Może nie zauważyłam. A może w takim razie kogoś 

pominęłam? To znaczy wszystkie osoby? W takim razie proszę o zabranie głosu 

Włodzimierza Sajdę.  

Radny Wł. Sajda – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panie Prezydencie! Pani 

Prezydent! Szanowni Goście! Panie Prezydencie! Ja mam niedużo tych interpelacji, 

ale najważniejszą chciałem na pierwszym miejscu odczytać. 

1) W imieniu własnym oraz wielu mieszkańców Ostrowca Świętokrzyskiego,  

a tym samym mieszkańców Powiatu Ostrowieckiego, zwracam się do Pana 

Prezydenta o wystąpienie do Pana Zbigniewa Dudy – Starosty Powiatu  

z zapytaniem, jaki był koszt finansowy w licznych sprawach sądowych, 

prowadzonych przez Powiat pod kierownictwem Pana Starosty Zbigniewa Dudy. 

Mam tu na uwadze prowadzone sprawy sądowe Powiatu, jak i sprawy  

w podległych Powiatowi jednostkach. Z jakich środków był opłacany mecenas 

reprezentujący sprawę Pana Starosty przeciwko Panu Hapczynowi? Kto pokrywał 

koszty kancelarii KRUK z Warszawy, która reprezentowała Starostę w sprawie 

Domu Pomocy Społecznej i Pana Słowika? Kto i z jakich środków powiatowych 

wypłaca liczne odszkodowania i ponosi związane z tym koszty? Kto pokrywa 

koszty przejazdu samochodu służbowego Pana Starosty w prowadzonych 

sprawach? Ponieważ tych spraw przegranych jest tak dużo, a Pan Starosta jako 

Włodarz Powiatu wydaje zbyt łatwo publiczne środki, stąd też niepokój wielu 

mieszkańców. Jest przecież tak wiele potrzeb finansowych, z których można by 

budować i rozwijać Powiat, czy miasto. Tymczasem, roztrwania się publiczne 

pieniądze. Stąd też wnoszę, aby Pan Prezydent wystąpił do Pana Starosty  

z zapytaniem o szczegółowe wyjaśnienie przedstawionych wyżej spraw 

(interpelacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 
2) I następną interpelację mam, Panie Prezydencie, zgłaszałem kilkakrotnie,  

to jest o ten „cypelek” na Traugutta, koło dawnej Restauracji „U Romana”  

i odpis mam przez tyle czasu, cały czas – nie ma podmiotu, nie można otrzymać 

wiadomości. Tak było i z szybami „U Romana”, które „leciały”. To ja podpowiem 

tej jednostce, która mi odpisuje, że jest Inspektor Powiatu, zwraca się do niego, 

inspektor moment znajduje właściciela. Bo to trzeba się przejechać, zobaczyć, jak 

to wygląda. Naprawdę, jak to wygląda. I to jest wjazd od Kielc do naszego miasta. 

To na tyle będę miał, a później też będę miał, bo chcę, żeby inni radni zabrali głos 

w interpelacjach.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Proszę o zabranie głosu Radnego 

Andrzeja Pałkę. 
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Radny A. Pałka – Pani Przewodnicząca! Koleżanki, Koledzy Radni! Panie 

Prezydencie! Pani Wiceprezydent! Mili Goście! Parę interpelacji takich 

porządkowych. 

1) Zbliżają się święta, zima, troszeczkę mamy w kratkę, ale więcej już mamy 

jasnych dróg, bardzo dużo jest po okresie już tym zimowym głównym piachu, 

mieszanego piachu. Myślę, że już takie ulice i te podległe gminie, ale i zarazem 

powiatowi na terenie miasta powinny być już oczyszczone. Będzie to zupełnie inny 

wizerunek na zbliżające się święta. 

2) Kolejne. Postawienie lustra przy skrzyżowaniu ul. Kolonia Robotnicza  

z ul. Sienkiewicza. Jest to taka górka bardzo niewidoczna, w nieodległym czasie 

zginęła tam i osoba, przez to, że jest niewidoczne. Wyjeżdżając z Kolonii 

Robotniczej, nic nie widać, co jedzie od strony, czy jaki pojazd jedzie od strony – 

już tak powiem – Radomia. 

3) Kolejna sprawa – usunięcie wyrwy w jezdni na styku ul. Długiej z ul. Szpitalną. 

Ja ten temat już podnosiłem w roku ubiegłym. Jest to w zarysie, jeżeli chodzi  

o drogę i szerokość pasa drogi – wiem, że podległe Powiatowi i nie chciałbym 

takiej dyskusji, że to dochodzi jedna droga do drugiej i nie wiadomo, kto ma 

usunąć. Ja myślę, że granice mówią – tak jak właścicielem jestem posesji – co mam 

na posesji, to muszę to naprawić. I myślę, że w tym, duchu trzeba i do tego 

problemu podejść. 

4) I kolejna sprawa – usunięcie zbyt dużego zagłębienia studzienki na styku  

ul. Długiej z ul. M. Dąbrowskiej. Już tam raz było poprawiane. No jednak 

zaniżenie jest  i znowu jest to takie pozorne wymuszanie pierwszeństwa wjazdu  

z jednej strony, i z drugiej, czyli wyjeżdżający z ul. M. Dąbrowskiej, w kierunku  

ul. Długiej, jadąc, patrząc w kierunek Szpitala, przepraszam, może być i to – 

Szpitala, ale bliżej może, żeby tak określić kierunkowo – Cmentarza Komunalnego 

i w drugą stronę też skręcając też, żeby ominąć to zagłębienie, ucieka pojazd bliżej 

środka jezdni, co stwarza takie, nieraz to już takie zahamowanie i klaksony po tym 

się pojawiają. 

5) I kolejna sprawa – jest wyłamane drzewo, jest to suche drzewo na odcinku, 

patrząc od ul. Kolonia Robotnicza, na tym odcinku do ul. Grzybowej. Drzewo 

wywrócone, ktoś tam wyłamał kawałek, ale jeszcze przekracza to krawężnik jezdni 

i może to stwarzać zagrożenie, a szczególnie kiedy będzie już ciemno, ograniczona 

widoczność. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję bardzo. Proszę  

o zabranie głosu Kamila Stelmasika. 

Radny K. Stelmasik – Dziękuję bardzo, Pani Przewodnicząca! Pani 

Przewodnicząca! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! Zdaje się, cztery kwestie 

mam – zacznę od tej, którą również – podobnie jak Pan Radny Włodzimierz Sajda 

– proszę o przekazanie do odpowiednich służb Powiatu Ostrowieckiego. 

1) Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! Pobyt z dzieckiem w szpitalu wprawia 

rodziców w niemałe zdenerwowanie, jest też mocno stresogenny przeżyciem dla 

całej rodziny. Wiem, co mówię, gdyż sam trzykrotnie jako rodzic doświadczyłem 

tej sytuacji. Rodzice przede wszystkim martwią się o zdrowie dziecka, ale obawiają 

się także, jak oni i ich pociechy zostaną potraktowane w placówce. Od jakiegoś 
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czasu w mediach, artykułach prasowych dyskutuje się kwestię pobierania opłaty za 

tzw. „miejsce przy łóżku dziecka”, które rodzic uiszcza na rzecz szpitala. Z mojego 

rozeznania wynika, że są to kwoty w przedziale od 6 zł do dwudziestu kilku 

złotych za dobę, taka jest jakby większa frekwencja, stawka w Polsce, natomiast 

nasz szpital pobiera taką opłatę w kwocie 24 zł za dobę i jest ona jedna  

z najwyższych w kraju. Zdarza się jednak tak i to coraz częściej, że niektóre 

placówki rezygnują z pobierania od rodziców opłat. Być może warto rozważyć taką 

możliwość i w naszym szpitalu, by i ten dołączył do grona tych placówek, które 

zrezygnowały z takiej opłaty. Tak się stało w ostatnim czasie w Szczecinku, 

Lidzbarku Warmińskim, Szpitalu Dziecięcym w Warszawie, a w tym momencie 

przez podobną procedurę przechodzi Wojewódzki Szpital Zespolony  

w Skierniewicach. Pomimo tego, że opłaty pobierane są zgodnie z ustawą  

z listopada 2008 r. – choć zapisy co do tego są niejasne w tej ustawie –  

o  uregulowanie tej kwestii od dawna apeluje Rzecznik Praw Dziecka – Marek 

Michalak. Ten w ostatnim czasie kilkakrotnie zwracał się do Ministra Zdrowia  

o zniesienie przepisów pozwalających na pobieranie tych opłat lub chociaż ich 

ujednolicenie. Podkreślam, że są w Polsce samorządy, zarządy szpitali, które same 

świadomie podejmują taką decyzję. Dlatego pytam wprost, czy szpital ostrowiecki 

może zrezygnować z pobierania opłaty za pobyt rodzica przy łóżku dziecka  

w wysokości 24 zł? A jeśli nie, to dlaczego i co stoi temu na przeszkodzie? Proszę 

o przekazanie tego wniosku, interpelacji do Zarządu Powiatu oraz Rady Społecznej 

Szpitala (Interpelacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

2) Druga kwestia. Sprawa, o której powiem, moim zdaniem woła o pomstę  

do nieba, do urzędników odpowiednich służb oraz kilku właścicieli posesji  

i punktów usługowych, znajdujących się na terenie należącym do Gminy 

Ostrowiec. Mam tu na myśli teren leżący pomiędzy Aleją Jana Pawła II  

a Parafią Świętego Kazimierza – to jest taki okrąg właściwie, gdzie wokół, 

wewnątrz niego są te liczne przychodnie itd., po chodniku, który w myśl wszelkich 

przepisów prawa należy do pieszych, jeżdżą swobodnie samochody  

w poszukiwaniu, gdzie się tylko da, miejsc parkingowych, rozjeżdżając i rujnując 

jednocześnie cały teren wokół, w tym trawniki za posesjami, zlokalizowanymi 

wzdłuż ul. Jana Pawła II boczna. Stan tego miejsca jest naprawdę fatalny  

i załączam go tutaj na zdjęciu. To jest zdjęcie z wczoraj, naprawdę warto się temu 

przyjrzeć. I bardzo proszę o natychmiastową interwencję w tej sprawie, bo myślę, 

że jest poważna. Tam za chwilę do jakiejś tragedii dojdzie. Co więcej, korzystając  

z tego, że o tym rozmawiamy, być może jest to dobry moment, by zacząć dyskusję 

o powołaniu, we współpracy oczywiście ze Spółdzielniami, żeby gmina sama też 

nie była tym obciążona, miejskiego funduszu parkingowego i z roku na rok 

usprawniać infrastrukturę osiedlową właśnie o kolejne miejsca parkingowe. 

Samochodów przybywa, wiemy, że jedna rodzina często posiada dwa lub trzy auta. 

Proszę o przemyślenie tego pomysłu i rozpoczęcie prac nad rozwojem 

infrastruktury parkingowej na naszych miejskich ulicach i osiedlach. Wiemy, że  

z tym problemem borykają się przecież wszystkie dzielnice (interpelacja stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu). 
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3) I jeszcze dwie kwestie. Bardzo często słyszymy w opiniach obiegowych, 

prasowych i rozmowach, że Ostrowiec Świętokrzyski to bardzo zielone miasto.  

W gruncie rzeczy tak jest, ale i idealnie też nie jest w niektórych miejscach.  

Z rozmów, jakie przeprowadziłem przed przygotowaniem tego wniosku, ale także 

zdobywając pewną wiedzę jestem przekonany, że w naszym mieście zdecydowanie 

brakuje ogólnodostępnych miejsc, ukierunkowanych na szeroko pojętą edukację 

ekologiczną i przyrodniczą. Dużo mówimy o ochronie przyrody, szacunku do niej, 

organizowane są konkursy i różne akcje. Nie ma jednak w przestrzeni naszego 

miasta enklaw, miejsc, gdzie młody ostrowczanin w towarzystwie grupy 

rówieśników, przyjaciół czy członków rodziny mógłby zapoznać się z gatunkami 

roślin, zwierząt, drzew czy owadów. Z rozmów, jakie często na ten temat 

przeprowadzam z dziećmi i ich rodzicami wynika, że w szkole nie zdobywają 

pewnej wiedzy, a jeśli już, to jest ona szczątkowa i wymaga ona tak naprawdę 

ugruntowania. Dlatego wychodzę z inicjatywą, by na terenie naszego miasta 

powstała baza przyrodnicza, coś na kształt arboretum, połączone z łąkami 

kwietnymi, ścieżkami edukacyjnymi, hotelami dla owadów oraz małą architekturą, 

która zachęcałaby do wypoczynku i edukacji. Wydaje się, że znakomitym do tego 

miejscem są fragmenty Parku Miejskiego, łąki za os. Pułanki lub niektóre miejsca 

na Gutwinie. I tu mam taką propozycję, by zacząć jakby ten eksperyment – tak go 

można też nazwać – od zlokalizowania takiej łąki kwietnej w północno – 

wschodniej części Parku Miejskiego. Jest to przedsięwzięcie naprawdę niezbyt 

kosztowne, daje też przykłady pewne do czytania. Przede wszystkim jest to o tyle 

ciekawe, że projekty, które teraz wiele miast wprowadza u siebie, odpowiednimi 

grantami wspiera Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.  

O łąkach kwietnych można mówić dużo, o zaletach, o tym, że nie trzeba ich kosić, 

nie wydawać pieniędzy na kosiarki i ludzi, a jest to naprawdę bardzo ciekawe 

przedsięwzięcie (interpelacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

4) I jeszcze jedna rzecz, Panie Prezydencie. W związku z tym, że niedługo będzie 

remontowana ul. Siennieńska – mam na myśli ten odcinek na odcinku od ul Polnej 

do Alei Jana Pawła II – chciałbym uzyskać informację o tym, kiedy będzie to 

realizowane i w jakim okresie czasu się to zajmie, zmieści oraz czy w ramach 

remontu planowana jest ścieżka rowerowa na całym odcinku tej ul. Siennieńskiej  

i połączenie jej ze ścieżką rowerową również w ciągu od Alei Jana Pawła II do 

Gutwinu – jeśli tak, to w jaki sposób poprzez skrzyżowanie. I tu kwestia, która 

dotyczy dyskusji na ten temat, bo ostatnio sam byłem jej świadkiem – czy są 

planowane tam jakieś miejsca parkingowe, nie wiem, zatoki, bo jest naprawdę duży 

problem, jeśli chodzi o punkty usługowe i przede wszystkim to, co się dzieje wokół 

Dziecięcego Domu Kultury, prawda? Czy są takie rzeczy planowane? Co, przede 

wszystkim, z całą infrastrukturą chodnikową i z drzewami, które już tam są? 

Dziękuję bardzo (interpelacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Proszę o zabranie głosu 

Radnego Dariusza Kaszubę. 

Radny D. Kaszuba – Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! Pani Prezydent! 

Wysoka Rado! Szanowni Państwo!  

1) W dniu 7 marca br. złożyłem interpelację w imieniu mieszkańców osiedla 
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Stawki, zaniepokojonych stanem powietrza w mieście. Zwrócono się wówczas do 

mnie z zapytaniem, powtórzonym na spotkaniu Rady Osiedla, odnośnie możliwości 

zamontowania czujnika mierzącego jakość powietrza na jednym z budynków od 

strony Huty Celsa. Wobec licznych zapytań mieszkańców innych rejonów naszego 

miasta, zwracam się z zapytaniem, czy jest zaplanowany montaż urządzeń, które 

poprzez internet i aplikacje mobilne będą stale informowały mieszkańców o jakości 

powietrza? Czy może warto, wzorem innych miast, rozważyć zakup drona ze 

specjalną sondą, który umożliwia kontrole Straży Miejskiej w okresie zimowym, 

gdy poziom zanieczyszczeń jest największy?  

2) Sprawa druga. Podczas obrad komisji przed dzisiejszą sesją, powrócił temat 

poczucia bezpieczeństwa mieszkańców, podnoszony również na spotkaniach Rad 

Osiedlowych. Wobec zmniejszającej się liczby pracowników Straży Miejskiej, 

warto chyba powrócić do sprawdzonej kilka lat temu koncepcji wspierania przez 

samorząd działania Policji poprzez przekazanie środków na ponadnormatywne 

patrole piesze, które zwiększą stan bezpieczeństwa mieszkańców. Warto 

przypomnieć, że uprawnienia Policji podczas podejmowania interwencji są też 

znacznie większe. Czy jest możliwe ponowienie takiego wsparcia, które przełoży 

się na poziom bezpieczeństwa naszych mieszkańców?  

3) I po trzecie. W dniu 8 grudnia 2017 r. podczas sesji zwróciłem się z prośbą  

o przygotowanie i wydrukowanie broszury informacyjnej, dotyczącej profilaktyki 

uzależnień i zagrożeń z nimi związanych. W poprzednich kadencjach zwracałem 

się dwukrotnie w tej sprawie, jednak wydrukowane wówczas broszury już się 

wyczerpały. W odpowiedzi na interpelację, otrzymałem informację, że „decyzja 

dotycząca przygotowania i wydania kolejnej edycji w/w broszury została już 

podjęta i zatwierdzona przez władze miasta”. Dziękuję i proszę o informacje, kiedy 

i w jakim nakładzie ukaże się ten informator?  

4) Sprawa czwarta. Otóż, w ostatnich miesiącach coraz bardziej popularny staje się 

wizerunek herbu naszego miasta. Wielokrotnie, a ostatnio w czerwcu  

i październiku roku 2016, a także w sierpniu 2017 r. zwracałem się z wnioskiem, 

aby doprowadzić do wprowadzenia poprawnego heraldycznie wizerunku herbu. Po 

raz kolejny przypomnę, że Komisja Heraldyczna wydała opinię sugerującą zmianę 

herbu, będącego przecież podstawowym symbolem naszego miasta. Warto 

pochylić się nad tym zagadnieniem, by nie powielać wadliwego wizerunku.  

5) I ostatnia prośba. Otóż, bardzo proszę o przekazanie do Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Krzemionki” zgłaszanej przez mieszkańców prośby o naprawę 

drogi osiedlowej na osiedlu Stawki, obok marketu „Biedronka”, w kierunku 

przedszkola i szkoły. Bardzo proszę o odpowiedzi na piśmie. Dziękuję bardzo 

(interpelacje stanowią załącznik nr 17 do protokołu). 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję bardzo. Proszę  

o zabranie głosu Radnego Włodzimierza Steca. 

Radny Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Szanowna Rado! Panie Prezydencie! Pani 

Prezydent! Ja krótko chciałbym prosić o naprawę piaskownicy na placu zabaw  

w Parku im. Wyspiańskiego, ponieważ jest piaskownica cała zepsuta. Idzie wiosna, 

jak wszyscy widzimy, dzieci wychodzą na place zabaw bawić się i przy tej okazji 

bym prosił, żeby zrobić taki przegląd wszystkich placów zabaw podległych gminie. 
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Tak, że to wszystko. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję bardzo. To by były  

wszystkie głosy w dyskusji w tym punkcie. Prosiłabym… Poproszę jeszcze Marka 

Giemzę, tak. 

Radny M. Giemza – Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo!  

1) W związku z różnymi pytaniami mieszkańców o możliwość usprawnienia wpłat 

oraz dokonywania płatności kartą w Urzędzie i podległych jednostkach, proszę  

o informację, kiedy będzie można dokonywać płatności kartą w Urzędzie Miasta. 

Wielokrotnie mieszkańcy Ostrowca podczas spotkań sprawozdawczych rad 

osiedlowych zgłaszali problem z długimi kolejkami do kas w Urzędzie Miasta. 

Proszę o zastanowienie się nad reorganizacją pomieszczenia z kasami tak, aby 

usprawnić i ułatwić mieszkańcom możliwość dokonywania opłat. 

2) Druga interpelacja. Po częstych rozmowach z mieszkańcami Ostrowca, 

chciałbym zapytać, jak przedstawia się sprawa remontu parku linowego w Ośrodku 

Wypoczynkowym „Gutwin”? Czy podjęta jest już decyzja, czy park linowy można 

odbudować? Może należałoby się zastanowić, jakie jest zapotrzebowanie na takie 

atrakcje w Ostrowcu. Powstał przecież dużo większy i nowoczesny park linowy  

w Skarbce obok Bałtowa. Być może, w miejscu zniszczonego parku należałoby 

zrobić niski park linowy z atrakcjami dla małych dzieci oraz dodatkową atrakcją 

dla młodzieży. W zeszłym roku, wspólnie z Panem Radnym Kamilem 

Stelmasikiem składaliśmy interpelację dotyczącą budowy pump tracka, czyli toru 

dla rowerzystów w Parku Miejskim i przy Ośrodku Wypoczynkowym na Gutwinie. 

Myślę, że dobrym rozwiązaniem byłby powrót do tego pomysłu. To świetna 

rozrywka, zarówno dla doświadczonych cyklistów, jak i dla dzieci na małych 

rowerkach. Dodatkowo można jeździć na nim na rolkach, deskorolkach, czy 

hulajnodze. Byłoby to ciekawe uzupełnienie tak licznie odwiedzanego w okresie 

letnim przez mieszkańców naszego miasta Ośrodka Wypoczynkowego „Gutwin”. 

Dziękuję (interpelacje stanowią załącznik nr 18 do protokołu). 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Proszę o zabranie głosu 

jeszcze Kamila Stelmasika. 

Radny K. Stelmasik – Dziękuję, Pani Przewodnicząca. Jeszcze jedna kwestia,  

o której właśnie mi przypomniał Kolega Dariusz Kaszuba, po wczorajszym naszym 

spotkaniu na komisji. Miała miejsce bardzo ciekawa właśnie dyskusja na temat 

Straży Miejskiej, która trochę potrwała, tutaj też dzięki Pani Wiceprezydent. 

Chciałbym o jedną rzecz prosić, bo mówię – ta dyskusja wczoraj była dosyć 

kreatywna, ciekawa, wiemy, że zdania na temat Straży Miejskiej, jej istnienia  

i funkcjonowania są różne w społeczeństwie – jedni chcieliby całkowitego 

zlikwidowania, inni są na straży takiej, że ta straż do czegoś nam się jednak 

przydaje. Chciałbym prosić o tak naprawdę ciekawe przedsięwzięcie i rzecz to jest 

niekosztowna, a mianowicie trochę pójście w ślady tego, co robi tutaj Policja. 

Policja wydrukowała mianowicie ciekawe plakaty, które są kolportowane po 

dzielnicach, po ulicach. W miejsce, w których – tam specjalna jest przestrzeń, 

gdzie można wpisać namiary, adres na dzielnicowego. My byśmy mogli zrobić coś 

takiego i drukując informację o tzw. rewirowym, prawda, który jest w naszych 

dzielnicach i osiedlach. Poza tym, wydanie ciekawej broszury, która by zawierała 



15 
 

katalog rzeczy, które Straż Miejska robi lub może robić i które my, jako 

mieszkańcy możemy oczekiwać. Wiemy, że ostatnio pomaga odpalać samochody, 

pomaga ludziom nawet w mieszkaniach. Wiemy, że ten katalog jest coraz szerszy  

i myślę, że byłby to – zostały zakupione rowery dwa lata temu, które się 

sprawdzają i strażnicy miejscy z tego korzystają. Ułatwia to też im patrole. I myślę, 

że tego typu działania służyłyby właśnie ocieplaniu tego wizerunku Straży 

Miejskiej i myślę, że wsparłyby działania i prace samych Strażników Miejskich. 

Bardzo dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Poproszę o zabranie głosu 

Włodzimierza Sajdę. 

Radny Wł. Sajda – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panie Prezydencie! Pani 

Prezydent! Szanowni Goście!  

1) Panie Prezydencie! Właśnie przypomniało mi się – zwrócili się do mnie  

w ogóle kibice sportu i ci, co chodzą na siatkówkę, na piłkę ręczną, w ogóle sport 

w Ostrowcu, ale to dotyczy piłki siatkowej. Czy Pan Prezydent, z taką propozycją, 

żeby wyszedł – myślę, że my, radni byśmy to zaakceptowali – na promocję miasta. 

Bo to naprawdę, piłka siatkowa to jest w całej Polsce i nie tylko, ale KSZO jest 

słynne w całej Polsce i w niektórych miastach Europy, żeby wspomóc w tych 

ciężkich chwilach – nie trzeba się bać tego człowieka, co donosi – i trzeba to, Panie 

Prezydencie wziąć pod uwagę. 

2) I jeszcze, Panie Prezydencie, chodzi mi, mieszkańcy naszego osiedla, nie tylko, 

ale ci, którzy podjeżdżają pod sklep „Biedronka”, żeby okamerować ten plac 

parkingowy. I tutaj, Straż Miejska, żeby wzięła pod uwagę – tam jest bankomat, 

ludzie wypłacają pieniądze, a tam, nie będę, bo to ludzie stoją i żebrzą, podchodzą 

do ludzi pod ten bankomat, no i nie może tak być. A Pan Kaniewski mówi, że nie 

ma ludzi, bo Prezydent zabrał mu do szkół. No to jak to jest, Panie Prezydencie? 

Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Proszę, jeszcze Andrzej Pałka. 

Radny A. Pałka – Pani Przewodnicząca! Koleżanki, Koledzy Radni! Panie 

Prezydencie! Pani Wiceprezydent! Mili Goście! Uszło mi uwadze, ale ze względu 

na to, że sprawdziłem już, że echokardiograf, o którym było tyle dyskusji 

wcześniej, jest zakupiony, chciałbym zapytać, czy Pan Prezydent, czy Pani 

Wiceprezydent, czy ktoś z Zarządu był na przecięciu przysłowiowej wstęgi, że już 

takie coś funkcjonuje? Chciałbym usłyszeć odpowiedź. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś chciałby 

zabrać głos? W takim razie oddaję głos Panu Prezydentowi. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie Radni! 

Szanowni Goście! Tu, gdzie Państwo zwracaliście się na piśmie, dostaniecie 

Państwo na piśmie te odpowiedzi, ale pozwolę się odnieść tak w telegraficznym 

skrócie do każdego. 

Pan Radny Włodzimierz Sajda – koszty spraw sądowych w Starostwie 

Powiatowych – kto pokrywał koszty tej kancelarii renomowanej warszawskiej  

i to, na co Pan zwracał uwagę – kwestia wydawania, a właściwie roztrwaniania 

publicznych pieniędzy, bo za to wszystko my płacimy – taka jest konkluzja. 
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Przekażemy do adresata – tak, jak Pan zaznaczył – myślę, że wszyscy Państwo 

Radni będziecie ciekawi, jakie będą odpowiedzi, czy w ogóle dostaniecie 

odpowiedź. Przekażemy.  

Pytanie jeszcze odnośnie ul. Traugutta – Naczelnik Kowalski zaprasza teraz 

Dyrektora lub Wicedyrektora Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. Ja 

osobiście miałem z nim okazję być na Alei 3 – go Maja, żeby się przekonać  

w temacie mostu i ulicy Alei 3 – go Maja, ale myślę, że jak przy najbliższej 

wizycie przejedziemy się na Traugutta, albo w mojej obecności albo Naczelnik, 

tak, że tu sprawdzimy i tu kwestia tej własności nieruchomości po dawnym barze 

„U Romana” – to Wydział Mienia Komunalnego tutaj. Spróbujemy pospieszyć 

temat. 

Pan Andrzej Pałka – czyszczenie ulic po zimie – dzisiaj też, mimo wiosny, która 

jest kalendarzowa, rano mieliśmy śnieg. To czyszczenie zaczyna się, jesteśmy 

przygotowani i myślę, ze w bardzo szybkim tempie rozpoczniemy  

w poszczególnych ulicach. 

Ulica Sienkiewicza na wysokości Kolonii Robotniczej – zarządca drogi 

powiatowej, bo ta ulica na tym odcinku jest zarządzana przez Powiat – przekażemy 

– powiem tak – święta idą – przekażemy. To samo dotyczy kwestii wyrwy przy  

ul. Długiej i studzienki przy ul. Długiej – to w jednym piśmie. 

Pan Radny Stelmasik – szpital, opłata dla rodziców – do adresata – Starostwo 

Powiatowe, Zarząd Powiatowy, który odpowiada bezpośrednio za szpital  

i dyrekcja szpitala, bo to jak się kogoś desygnuje na dyrektora to się bierze za niego 

odpowiedzialność pełną. Więc ktoś, kto jest dyrektorem, pracuje w imieniu 

Zarządu – sukcesy i porażki. Tak to widzę, tak powinno przynajmniej być. 

Co do terenu wokół Kościoła na osiedlu Pułanki – przekażemy tutaj. Tam jest 

problem skomplikowany, bo po części ten teren jest placem kościelnym. Była 

prowadzona korespondencja przez Urząd z poprzednim Śp. Proboszczem  

w kwestii zamiany terenów, uporządkowania. Miasto chciało ten teren udostępnić 

publicznie i przejąć go. Nie doszło do realizacji, więc wrócimy do rozmowy w tym 

obszarze. Tam jest też problem duży z prywatną własnością, która jest 

dewastowana notorycznie – tam też się mieszkańcy zwracają o porządek.  

Jeżeli chodzi o infrastrukturę parkingową na osiedlach, to tu chcę też podziękować 

Pani Marcie Woźnickiej – Kuzdak, która dała dobry przykład, bo jest inicjatywa, że 

miasto wspiera spółdzielnię. Zauważcie Państwo, że większość tych terenów 

wewnątrz osiedli jest zarządzanych przez spółdzielnie mieszkaniowe – albo 

ostrowiecką Spółdzielnię Mieszkaniową, albo Spółdzielnię Mieszkaniową 

„Krzemionki”, albo OTBS, albo Spółdzielnię Mieszkaniową  „Hutnik” i to ci 

mieszkańcy, w tych zasobach się borykają z brakiem tych parkingów. Myślę, że to 

była dobra propozycja, żeby spółdzielnie same rozpoczęły ten proces, a my, jako 

miasto jesteśmy w stanie im ulżyć, pomóc i to jest właściwa ścieżka i to jest 

właściwy kierunek.  

Jeżeli chodzi o zielone miasto, to chciałem podziękować za to pytanie i też za 

potwierdzenie. Żeby to wzmocnić w mieście Ostrowcu Świętokrzyskim,  

w Urzędzie Miasta, zdecydowaliśmy się na poszerzenie jak gdyby zakresu 

osobowego w Wydziale Infrastruktury Komunalnej. Miło mi, że tutaj mamy 
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nowego specjalistę do spraw zieleni i mam nadzieję, że praca tego specjalisty 

przełoży się i już niebawem na naszych ulicach będziecie Państwo widzieć efekty.  

I faktem jest, że to, co zapoczątkowaliśmy – ukwiecanie, zwracanie uwagi na tą 

estetykę – przyjęło się. Nasze mieszkanki w szczególności, nasi mieszkańcy 

zwracają na to uwagę i to jest dobry kierunek, żeby się wyróżniać pięknie i to jest 

właściwa rzecz.  

Co do ul. Siennieńskiej i remontu, na jednym ze spotkań powiedziałem,  

że precyzyjnych informacji udzieli Radna Marta Woźnicka – Kuzdak, która tutaj za 

tą ulicą bardzo mocno lobbowała i na tej ulicy byliśmy już wielokrotnie – plac 

został przekazany pod remont, zima przerwała w ubiegłym roku, za chwilę forma 

MPRD, myślę, że jest Pan Prezes Sławek – nie ma Prezesa Sławka? Szykuje chyba 

otaczarnię, by szybko przyspieszyć prace związane z rozpoczęciem prac 

drogowych. Ale tam chcemy zrobić łącznie z takimi miejscami do postoju. Nie 

nazwałbym tego parkingowymi, ale jest koncepcja, nad którą pracują tutaj 

naczelnicy – Naczelnik Krzysztof Kowalski i Naczelnik Artur Majcher, więc 

myślę, że ta koncepcja dojdzie do realizacji, z poszanowaniem drzew, które tam są 

– żeby była jasność sytuacji. 

Radny K. Stelmasik – Świetnie. Tym bardziej, ze tam mamy nową placówkę 

szkolną od jakiegoś czasu i ruch jest naprawdę coraz większy, prawda, Marta? 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Tutaj Radny Dariusz Kaszuba – montaż 

urządzeń badających jakość powietrza. Była informacja prasowa, że jednostka 

powiatowa zamontowała takie urządzenia, więc ja nie wiem, powiem tak –  

ja osobiście nie jestem zwolennikiem karania i nie jestem zwolennikiem 

donoszenia, ale wolałbym, żebyśmy – wiemy, że jest choroba, że jest problem, ale 

należy myśleć, jak ją zwalczyć a nie, jak ją diagnozować. Bo żeby ją zwalczyć, to 

jest podstawowa rzecz i myślę, że tu wspólnie powinniśmy dbać o dobre imię 

Miejskiej Energetyki Cieplnej i zachęcać naszych mieszkańców w różny sposób, 

aby przełączali się ze swoimi kotłami do sieci MEC–u. I chcę tutaj podziękować 

również swoim poprzednikom, bo to oni też zapoczątkowali ten proces – my  

z Prezesem Dariuszem Wojtasem przyspieszyliśmy trochę, bo w Ostrowcu 

Świętokrzyskim mamy podpiętych do sieci Miejskiej Energetyki Cieplnej 1600 

domów jednorodzinnych. Drodzy Państwo! W 1600 domach nie pali się miałem, 

węglem, czy plastikiem, bo i takie przypadki się zdarzały, tylko te domy są 

podpięte pod jeden centralny system z jednym kominem, nad którym łatwiej 

zapanować i myślę, że to jest właściwa ścieżka. Decyzja Państwa z ubiegłego roku, 

za co chcę tez podziękować, że zwiększyliśmy też dofinansowanie o 100% przy 

wymianie pieców, przy całkowitej likwidacji pieców węglowo – miarowych na 

rzecz właśnie ekologicznych źródeł i myślę, że to jest właściwy kierunek, żeby 

zachęcać, wspierać, i żebyśmy dbali tutaj o dobre imię i żeby Miejska Energetyka 

Cieplna była konkurencyjna do innych. Ja przypomnę Państwu, jak to swego czasu 

próbowano niszczyć dobre imię Wodociągów, jak tu Wodociągi miały płacić kary. 

Wyszło na nasze. Dzisiaj chciałbym, żeby naprawdę dbać o te nasze „perły 

rodowe”, „srebra rodowe”, bo tak bym traktował firmy, spółki miejskie, bo takimi 

one są. My jesteśmy ich właścicielami jako miasto i dobrze, żebyśmy mieli nad 

nimi pełną kontrolę, bo one służą naszym mieszkańcom.  
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Jeżeli chodzi o działania Policji i ponadnormatywne godziny, to ja bym chciał 

uwolnić je od zbędnych działań. Jakby się nie zajmowała donosami, jakby więcej 

czasu poświęciła na pracę merytoryczną, a nie na badanie donosów, które mają 

tylko oszkalować przeciwnika politycznego, to by mieli więcej czasu. Bo, jak 

Państwo sobie odpowiecie sami i zobaczycie, ile osób jest przesłuchiwanych  

w zbędnych tematach. Ja tu pozwolę sobie przytoczyć nazwisko np. Pani Naczelnik 

Grażyny Okupińskiej, gdzie ją pytają, jakim cudem się znalazła w Urzędzie i co ją 

łączy z Prezydentem Górczyńskim. No, z całym szacunkiem, ale Pani Naczelnik 

pracuje już tu ho, ho, a może jeszcze dłużej – ze względu na kobietę, nie powiem 

ile lat pracuje. Jakby Policja miała mniej tego typu prac, to byłaby więcej na 

ulicach. Przepraszam Panią Naczelnik, że wymieniłem jej tu nazwisko.  

Jeżeli chodzi o profilaktykę, to tutaj Naczelnik Malinowski na piśmie Panu 

odpowie. To samo dotyczy herbu i przekazania spraw do Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Krzemionki”. 

Radny Stec – park przy Wyspiańskiego i bardzo dziękuję za tą inicjatywę 

przeglądu placów zabaw. Pan Dyrektor Dybiec jest na sali, zanotował i myślę, że 

taki przegląd – on jest co roku wykonywany. Warunki chyba już pozwoliły na to, 

żeby wymienić ten piach, żeby w tych naszych piaskownicach wszędzie było. 

Dotyczy też to innych placów zabaw i innych zarządców. Bardzo dobra inicjatywa. 

Dziękuję.  

Pan Radny Marek Giemza – płatności kartą w Urzędzie Miasta. Myślę, że 

przyjdzie Pan na kawę do Pani Skarbnik i tu już precyzyjnie Pani Skarbnik 

wyjaśni, ale to już tak, jak mówię, bezpośrednio. 

Natomiast, co do parku linowego i co do Ośrodka „Gutwin” – chcę podziękować 

tutaj dyrekcji MOSiR – u. Gutwin jest taką „perełką” w mieście Ostrowiec 

Świętokrzyski, jest terenem bardzo uczęszczanym, lubianym przez naszych 

mieszkańców i naszych gości. Należy o niego dbać i pielęgnować i stąd byśmy 

tutaj podeszli, aby wzmocnić ten ośrodek, ten teren. Co roku tam coś dokładamy, 

dobudowujemy, doposażamy. Myślę, że w tym roku też by tak wypadało, tym 

bardziej, że jak się nic nie zadzieje „złego”, to otworzymy baseny. Jak otworzymy 

baseny, to mniej osób będzie korzystać z kąpieli na Gutwinie i tym samym ten 

Gutwin może być bardziej taki rekreacyjno – spacerowy. I też pojawiają się takie 

sugestie na spotkaniach z mieszkańcami, żeby tam też jakieś elementy siłowni 

zewnętrznej dla starszych, bo powstała siłownia tutaj na wniosek Panów Radnych, 

o którym Pan Marek Giemza przypomniał, taka zewnętrzna dla sportowców, 

powiedzmy, natomiast jest potrzeba wzmocnienia takimi elementami dla 

spokojniejszych jak gdyby osób i dla małych dzieci też tak powiększenie, 

poszerzenie tamtego placu zabaw. I w kolejności kolejne elementy, bo naprawdę 

mamy się czym pochwalić – i  Park Miejski tutaj przy Mickiewicza, przy Alei,  

i Park na Gutwinie – naprawdę to są takie „perełki”, o które warto dbać. 

Jeżeli chodzi o Straż Miejską, to cieszę się, że w tym mieście wszystko jest decyzją 

Prezydenta i tu miło mi to słyszeć, natomiast mam swoje zdanie na temat. Ja nie 

chciałbym, żeby – inaczej – życzyłbym sobie i Państwu, żeby było jak najmniej 

interwencji Straży Miejskiej, jak najmniej interwencji Policji i ku temu trzeba 

dążyć – edukować, uświadamiać i myślę, że to jest clue i to jest podstawa. Powinno 



19 
 

być jak najmniej tego typu akcji i chyba ku temu należałoby dążyć. 

Pan Radny Włodzimierz Sajda i nasze drużyny sportowe i ich wsparcie. Jesteśmy 

osamotnieni, jak Pan wie, w działalności, bo poza miastem i poza hutą, i poza 

naszym lokalnym biznesem, nie ma wsparcia, niestety. I to jest przykre. Bo to nie 

jest rozsławianie tylko miasta, ale to jest rozsławianie powiatu i regionu. Ale 

słusznie Pan zauważył, jest jakiś problem i tu musimy bardzo ostrożnie do tego 

podchodzić. 

Natomiast, co do Biedronki, to tutaj przekażemy też właścicielowi, żeby zadbał, bo 

on czerpie korzyści z tego, że ma bankomat, więc też powinien zadbać. Natomiast 

co do Radnego Andrzeja Pałki – echokardiografu, to może Pani Wiceprezydent. 

Wiceprezydent Miasta – M. Dębniak – Pani Przewodnicząca! Państwo Radni! 

Przykro mi, ale nie byliśmy zaproszeni, chyba nie jesteśmy godni. Właściwie,  

to Rada Miasta powinna być zaproszona przede wszystkim.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję bardzo. Czy jeszcze 

Państwo Radni chcieliby zapytać Pana Prezydenta, zabrać głos w tym punkcie? Nie 

widzę. W takim razie przechodzimy do kolejnego punktu dzisiejszych obrad, 

mianowicie – sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w okresie od 22 lutego do 19 marca 2018 r. 

 

Ponadto Radny Marek Giemza zgłosił pisemne interpelacje w sprawie: 

 

1) uzupełnienia ubytków w drodze dojazdowej do Publicznej Szkoły Podstawowej 

nr 10, od ul. Rzeczki; 

2) uzupełnienia ubytków w ul. Malinowej; 

3) odtworzenia nawierzchni ul. Zwierzynieckiej po budowie kanalizacji sanitarnej; 

4) utwardzenia kruszywem ul. Zalesie (interpelacje stanowią załącznik nr 18 do 

protokołu). 

 

 

 

Ad V/Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

w okresie od 22 lutego do 19 marca 2018 r. (załącznik nr 19 do protokołu): 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Czy są uwagi do sprawozdania  

z prac Prezydenta Miasta, czy mają Państwo Radni? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do kolejnego punktu, mianowicie sprawy różne. 

 

 

Ad VI/ Sprawy różne: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Otrzymaliśmy kilka materiałów wraz 

z materiałami na sesję, mianowicie: 

1) Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2017 r. (załącznik nr 20 do 
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protokołu). Ten materiał był przedmiotem obrad Komisji Samorządowej, Komisji 

ds. Rodziny oraz Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu. Czy może 

Państwo Radni mają uwagi do tego materiału? Nie widzę. 

2) Otrzymaliśmy również raport z wykonania w 2017 r. Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2015 – 2017 w Gminie Ostrowiec 
Świętokrzyski (załącznik nr 21 do protokołu). Ten materiał również był 

przedmiotem obrad Komisji Samorządowej, Komisji ds. Rodziny i Komisji 

Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu. Czy do tego materiału może Państwo 

Radni mają jeszcze jakieś zapytania, uwagi? Też nie widzę. 

3) I kolejne sprawozdanie za rok 2017 z realizacji Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2016 – 2018 

(załącznik nr 22 do protokołu). Czy są zapytania do tego materiału? Też nie widzę. 

4) I kolejne sprawozdanie za rok 2017 z realizacji Gminnego Programu 

Wspierającego Rozwiązywanie Problemu Bezdomności w Ostrowcu 

Świętokrzyskim na lata 2017 – 2020 (załącznik nr 24 do protokołu). Też ten 

materiał był przedmiotem obrad Komisji Samorządowej oraz Komisji  

ds. Rodziny. Czy może do tego materiału mają Państwo jakieś uwagi? Nie widzę. 

W takim razie wyczerpaliśmy już porządek obrad. Poproszę jeszcze Radnego 

Mariusza Łatę o zabranie głosu. 

Radny M. Łata – Przepraszam, że tak w okresie przedświątecznym jeszcze Państwu 

chciałbym zająć chwileczkę. Z uwagi na bardzo dobrą współpracę z Panem 

Prezydentem i całą Rada Miasta przy organizacji turnieju Grand  Prix Kobiet, który 

odbywał się w hali MOSiR w lipcu ubiegłego roku oraz w związku z planowanymi 

na sierpień tego roku meczami męskiej reprezentacji Polski, która będzie 

przygotowywać się na obiektach MOSiR do mistrzostw świata, Polski Związek 

Piłki Siatkowej z Prezesem Kasprzykiem na czele – ostrowczaninem zresztą – 

serdecznie zaprasza Państwa Radnych na mecz siatkarski Ligi Narodów Polska – 

Korea, który odbędzie się 25 maja w katowickim Spodku. Jeżeli Państwo wyrażają 

zainteresowanie, zorganizowalibyśmy taki wspólny wyjazd radnych, 

zorganizowalibyśmy jakiś autokar. Jeżeli Państwo by byli zainteresowani, proszę 

wstępną deklarację wyrazić dzisiaj. Ja pozwoliłem sobie przygotować listę 

wszystkich radnych – proszę o krótkie tak lub nie. Na zaproszenie Związku, także  

o kosztach możemy rozmawiać jakichś minimalnych, kosztach przejazdu 

ewentualnie później. Bardzo bym prosił tylko o wyrażenie wstępnie – tak czy nie. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś 

 z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Poproszę Radnego Dariusza Kaszubę. 

Radny D. Kaszuba – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Szanowni Państwo! 

Pani Prezydent! Panie Prezydencie! Z racji tego, że chyba nie spotkamy się przed 

Świętami Wielkiej Nocy, chciałbym w imieniu Klubu Radnych „Prawo  

i Sprawiedliwość” złożyć serdeczne życzenia ciepłych, pogodnych, rodzinnych 

Świąt Wielkanocnych, wszystkiego, co najlepsze i aby atmosfera świąteczna 

towarzyszyła nam przez cały rok. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – No to, proszę Państwa, oczywiście 

dla wszystkich tu Państwa obecnych na dzisiejszej sesji, dużo zdrowia tradycyjnie, 
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spokoju, życzliwości, dużo spacerów, oddychania na świeżym powietrzu. Myślę, 

że ta budząca się wiosna do życia jeszcze bardziej tak wzmocni naszą radość, nasz 

optymizm i oczywiście jakichś serdecznych rozmów przy stołach, rodzinnych 

rozmów, życzliwości dużo, miłości i wszystkiego najlepszego Państwu życzę  

z okazji tych pięknych, wiosennych Świąt Wielkanocnych. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Szanowni Państwo! Korzystając, w imieniu 

swoim, Pani Wiceprezydent, najwyższego kierownictwa, wszystkich pracowników 

Urzędu Miasta, chcę podziękować za dzisiejszą sesję i korzystając z tego, że jestem 

przy głosie, również chciałbym złożyć dla Państwa, na Wasze ręce dla Waszych 

Rodzin, życzenia spokojnych Świąt Wielkiej Nocy, optymistycznych, słonecznych, 

z chwilą wytchnienia dla siebie, z chwilą na przemyślenia i z chwilą takiej radości, 

bo to wszystko jest bardzo ważne i bardzo potrzebne. Wszystkiego najlepszego dla 

Państwa! 

Przewodnicząca RM – I. Renduda – Dudek – Dziękujemy bardzo. Zamykam 

obrady LVI sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

Sesja Rady Miasta zakończyła się o godz. 16.00. 

 

Protokołowały: Przewodniczyła: 

  

 Przewodnicząca Rady Miasta 

Marta Kamińska  Ostrowca Świętokrzyskiego 

Eliza Kaniewska  

Anna Krakowiak Irena Renduda – Dudek 

 

 

 


